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Goedkeuring vorig verslag 

Geen opmerkingen 

Agendapunten RMW en gemeenteraad 

RMW/2023/007 - Ontbinding in onderling overleg gebruiksovereenkomst vzw De Woonwinkel 

Vzw De Woonwinkel verzoekt om de overeenkomst op 30 juni 2023 in onderling overleg te ontbinden omdat 

ze wenst te verhuizen naar de kantoren van Cnuz.  

GR/2023/051 - Goedkeuring aanpassingen reglement speciale projecten 

Via het reglement speciale projecten krijgen jongeren de kans om een origineel idee, een uniek initiatief of 

een bijzonder project vorm te geven. Het gaat om een initiatief georganiseerd door jongeren én ten goede 

van kinderen en/of jongeren in Tienen. Het reglement speciale projecten kreeg een update naar de huidige 

noden in onze samenleving. Op deze manier komen meer projecten in aanmerking. 

In het verleden werd de toelage gebruikt voor voornamelijk muziekprojecten bv. Dopler,… Op vraag van de 

Tiense jongeren (o.a.. Netwerk Jeugd) wordt er een uitbreiding gedaan. Bv tentoonstellingen, …  

Aanvragers kunnen eenmaal per jaar een toelage van 300 tot 2000 euro verkrijgen. De toelage vergoed niet 

de volledige kost van het initiatief, maar geeft een ruggensteun.  

GR/2023/054 - Goedkeuring reglement voor de uitbating van de Heldenbar op Heldenland 

Heldenland is een avontuurlijke speeltuin met tijdens de lente- en zomermaanden een gezellige Heldenbar. 

De stad Tienen creëerde met Heldenland een meerwaarde voor haar inwoners en maakte van Heldenland, 

samen met de Heldenbar, een mooie ontmoetingsplaats. Verenigingen krijgen de kans hier deel van uit te 

maken en een mooi bedrag bij te verdienen door het uitbaten van de Heldenbar.  

Op deze gemeenteraad ligt het uitbatingsreglement op tafel. Deze is identiek aan het reglement van de 

afgelopen jaren. Enkel de data werden aangepast. Dit jaar wordt de Heldenbar uitgebaat van 27 mei tot en 

met 24 september 2023. Deze bar is een mooie bron van inkomsten voor de verenigen, maar de opbrengst 

is zeer afhankelijk van het weer in de periode dat ze kunnen uitbaten.  

 

https://tienen-enotulen.schaubroeck.be/ebestuur-mobile/
https://tienen-enotulen.schaubroeck.be/ebestuur-mobile/
https://tienen-enotulen.schaubroeck.be/ebestuur-mobile/


Update werking schepen Bergé 

Werken aan sportsite  

De werken aan de sport site Houtemveld zullen overlappen met één jaar van het sportseizoen. Dit zal een 

zekere hinder met zich mee brengen voor de verenigingen op het Houtemveld. Er wordt gekeken naar 

samenwerking met de Tiense scholen om infrastructuur ter beschikking te stellen.   

De werken voorzien naast de nodige onderhoudswerkzaamheden ook een verduurzaming van de site door 

onder meer het plaatsen van zonnepanelen. 

Werken aan bibliotheek 

Ook de bibliotheek ondergaat verbouwingen op de 1ste en 2de verdieping. Deze zouden eind juni afgerond 

moeten zijn. Nadien volgt een officiële heropening.  

Werken OC Hakendover 

De oorspronkelijke timing voorzag dat de nieuwe zaal in Hakendover zou openen op Paasmaandag. Dit is 

echter opgeschoven naar het najaar. In de nieuwe multifunctionele zaal is er de mogelijkheid hebben om 

(max.) 12 fuiven per jaar te organiseren.  

Sint-Jorisbeeld 

Het Sint-Jorisbeeld werd gerestaureerd. De raadsleden hebben uitnodiging gekregen voor de 

tentoonstelling op Erfgoeddag (in Oorbeek). Nadien zal het beeld terug te zien zijn in het museum. Het werd 

destijds in kapel in Oorbeek weggehaald vanwege historische waarde. Er werd overwogen terug naar kerk 

van Oorbeek te brengen, maar uiteindelijk is er gekozen toch in museum te bewaren en wanneer gewenst 

uit te lenen.  

Programmatie Kruisboog 

Op 27 mei wordt de programmatie voorgesteld. 

Huldiging van de sportlaureaten  

Vanavond gaat de huldiging van de sportlaureaten door. Er worden 19 atleten, één ploeg en één hond 

gevierd.  Deze datum werd gekozen vanwege organisatorische redenen (beschikbaarheid personeel en 

zaal). Het is een aandachtspunt voor komend jaar om dit op een ander moment in te plannen.  

 

 



Update werking schepen Tombeur 

Werking sociale dienst 

Binnen de sociale dienst is er momenteel een interne herstructurering aan de gang met als doel een 

efficiënt georganiseerde structuur met duidelijke processen te creëren. Dit moet afgestemd zijn met de 

acties uit het meerjarenplan en zorgen voor meer wendbaarheid.  

De laatste jaren kende de sociale dienst een aantal verandering met verschillende nieuwe 

maatschappelijke werkers, een groter bijzonder comité en meer nood aan coaching op de werkvloer om de 

dossiers goed voor te bereiden. Er moet uniformer beslissingen genomen worden binnen het bijzonder 

comité en er moet gestreefd worden naar een moderne organisatie met een regierol. Het sociale beleid 

moet uitgevoerd worden via outreaching en kruisbestuiving met andere organisaties. 

Het beroep van maatschappelijk werker is momenteel een knelpuntberoep. Om dit aan te pakken, moeten 

er objectieve en concrete processen opgesteld worden. Momenteel zijn er drie teams: schuldhulp, 

algemeen sociaal en team vreemdelingen. Ze doen grotendeels hetzelfde werk, al hebben niet-erkende 

vluchtelingen een aparte regelgeving.  

Het is belangrijk om de juiste mensen op de juiste plaats te hebben. Sinds oktober is er een nieuw 

diensthoofd sociale dienst aangesteld, maar deze persoon heeft de functie sinds maandag verlaten omdat 

de jobinhoud niet matchte. Wel heeft deze persoon nog intens geholpen om de nieuwe structuur vorm te 

geven. Er is een wervingsreserve om een medewerker door te schuiven naar de functie van diensthoofd en 

de plaats aan te passen naar het proces en de procedure in het najaar. 

Er moeten hogere functies opengesteld worden voor twee teamcoördinatoren en het kader van 

maatschappelijk werker moet aantrekkelijker gemaakt worden. Er zijn zes openstaande functies voor 

bepaalde duur opgesteld. Deze zijn nu voor onbepaalde duur opengezet voor de grote vakantie. 

Raadslid Thomas: Hoeveel maatschappelijk werkers zijn er nu aan het werk? Hoeveel dossiers met 

betrekking tot leefloon zijn er actief? 

Schepen Tombeur: Zodra de werking wat meer is bijgebeend kan er een uitgebreidere analyse van de 

cijfers gegeven worden.  

Raadslid Daenen: Zijn deze wijzigingen doorgesproken met personeel? Wordt het organogram gewijzigd? 

Schepen Tombeur: De medewerkers van de sociale dienst zijn geraadpleegd via een vertegenwoordiging uit 

de stuurgroep. De aanpassingen worden gefaseerd doorgevoerd. Voorlopig is er geen aanpassing aan het 

organogram nodig.  

Raadslid Daenen: Waarom vormt het beroep van maatschappelijk werken een knelpuntberoep? 

Schepen Tombeur: Dit ligt aan diverse redenen en is niet enkel een probleem bij onze organisatie. De 

tijdsdruk is zeer hoog. Dit is moeilijk te verenigen met de fierheid en engagement met de medewerkers. 

Coaching naar de ‘klanten’ is zeer belangrijk. Sociaal onderzoek moet door een beëdigd sociaal werker, 

deze kunnen enkel worden aangesteld indien de vereiste studies doorlopen zijn. Een mogelijke oplossing 

kan zijn om administratieve ondersteuning te bieden aan de maatschappelijk werkers, maar daarvoor 

moeten de processen eerst op punt staan.  

Jobbeurs 

Op donderdag 20 april zal er in de Manege opnieuw een jobbeurs doorgaan. Vanaf 10u kunnen de 60 

deelnemende werkgevers hun stand kunnen opbouwen. ’s Middags wordt er een netwerklunch 

aangeboden.  

Tijdens deze lunch zal er een korte toelichting gegeven worden over taalcoaching op de werkvloer. 1/3de 

van de werkzoekende geraakt niet aan een job vanwege taalhindernissen. 

Van 14 tot 15u wordt de beurs opengesteld voor scholen. De leerlingen krijgen vaak opdrachten mee 

vanuit de school en dit vraagt een andere aanpak van de standhouders.  



Tussen 15u tot 18u gaat de beurs open voor het bredere publiek. Matchmakers van VDAB zullen rond 

lopen om conversaties aan te gaan met bezoekers en hun te matchen met vacatures en werknemers.  

Dit jaar wordt er ook een opleidingscorner voorzien door partners VDAB, CVO Volt, LIGO, KUL, UCLL, … met 

een focus voor opleidingen en omscholing. 

 

Varia 

Raadslid Dewolfs: Er ging recent een lezing door op de erfgoedsite met thema ‘Koffie’. Waarom werd er 

gekozen dit gratis te organiseren ipv een kleine bijdrage te vragen? 

Raadslid Defau: Is niet akkoord met het voorstel. Inkom vragen verhoogt de drempel. Cultuur dient gratis 

aangeboden te worden. 

Raadslid Dereze: Voorstander van kleine bijdrage vanwege engagement deelnemers. 

Schepen Bergé: Persoonlijk van mening dat het ook best gratis blijft. 

 

Raadslid Defau: In 2021 werd een schrijven ontvangen met de vraag archiefstukken terug over te brengen 

naar het rijksarchief. Is dit ondertussen gebeurd?  

Schepen Bergé: Na te vragen 

Raadslid Defau: Werd er een archivaris aangeduid? 

Schepen Bergé: Na te vragen 


